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Jusson még több a falvaknak!
k o m áro m - E s z te rg o m  MEGYÉÉRT Maszlavér István több közösség érdekében teszi a dolgát
A megyei közgyűlés dön
tése alapján 2013-ban az 
egyik Komárom-Esztergom 
Megyéért Díjat Maszlavér 
István érdemelte ki.

Mprocz Károly

-  Ön Naszály polgármestere, a 
Polgármesterek a Falukért Egye
sület elnöke, a Tatabánya Erőmű 
Kft. ügyvezető igazgatója, a me
gyei kereskedelmi és iparkamara 
elnökségi tagja, a T-Szol Zrt. Igaz
gatóságának tagja. Hogyan lehet 
ennyi mindent összeegyeztetni? 
Hány órát dolgozik naponta?

- Átlagosan tizenkét órát biz
tosan. Egyfajta erőkoncentrá
lással teszem a dolgom, mindig 
ott vagyok aktívabb, ahol több 
a feladat. Most éppen a Tatabá
nyai Fűtőerőműnél, a nagybe
ruházások miatt. Persze a nap 
bármely percében „átváltozom” 
polgármesterré...

-  Pénz, pénz és pénz... Átgondol
ta már, hogy mennyi pénzhez si
került hozzájutnia Naszálynak il
letve a megye falvainak az Ön 
közbenjárásával, segítségével?

- Huszonhárom éve vagyok 
Naszály polgármestere, bizony 
összesen százmilliókról van 
szó. Rengeteg pályázaton nyer
tünk, és ha csak a kilencve
nes évek elején a csatornázás
ra gondolok, az akkori 120 mil
lió ma jóval többet ér a tízsze- ̂  
résénél is. A falvak? A Polgár- 
mesterek a Falukért Egyesület 
elnökeként arra vagyok büszke, 
hogy van egy 30 millióé alap, 
amiből kamatmentes kölcsönt 
kaphatnak a rászoruló telepü
lések. Ez minden évben komoly 
segítséget jelent.

-  Marad-e, van-e hiányérzete 
egy-egy év végi „leltár'’ készíté
sénél? Például mit lehetett volna 
jobban csinálni 2013-ban?

- Soha nem dőlök elégedetten 
hátra, mindig többet kell dol
gozni, mindig jobban. Ügy gon
dolom, a lehetőségeket megpró
báltam maximálisan kihasz
nálni. Egy dolgot kiemelek: 
még többet kellene foglalkozni

A Naszályi Falunapon hagyomány, hogy felvonulnak a község lakói és a vendégek, képünkön az első sorban integet Maszlavér István

uk a politikusoknak a kisetele- 
pülések gondjaival. Akkor lesz 
élhető egy falu, ha van vezeté
kes víz, van szennyvíztisztí
tó, megfelelő a gázellátás, jut a 
kultúrára, a sportra, és még so
rolhatnám.

-  Pihenésre, kikapcsolódásra, a 
családra mennyi ideje jut várha
tóan az idén?

- Nyáron, aztán karácsony 
környékén várhatóan egy-egy 
hét. HiSzék abban a mondás
ban, hogy ha mindig azt csinál
tad, amit szeretsz, egy percet 
sem dolgoztál az életben. En
nek értelmében elégedett mun
kanélküliként továbbra is foly
tatom a „harcot” azért, hogy a 
különféle közösségeknek jobb 
legyen a helyzete.

Sorra vesszük a közössége
ket. Amikor 1990-ben polgár- 
mester lett Maszlavér István, 
Naszály a térség elmaradott te
lepülései közé tartozott. Itt épült 
meg legutoljára a megyében a 
vezetékes víz, de elsők között

épült ki a földgázellátás, kábel- 
televíziós hálózat, valamint a 
szennyvízhálózat az önálló tisz
títóművel. A gázprogram során 
a környékbeli településeket is 
hozzásegítette, hogy földgázhoz 
jussanak. Kiépítették, felújítot
ták az úthálózatot Naszályon, 
szebb és korszerűbb lett az álta
lános iskola, saját erős beruhá
zásként készült el a sportcsar
nok. Aktívak a helyi civii szer
vezetek, fellendült a kulturális 
élet. Már hagyományosnak szá
mít a Fazekas Találkozót, vala
mint a Naszályi Napok.

A Polgármesterek a Falukért 
Egyesületnek megalakulásá
tól, 2001-től az elnöke. A megye 
76 településéből 31 képviselteti 
magát polgármesterén keresz
tül, így több mint 60 ezer pol
gár érdekeit képviselik, a né
hány száz lakosú településtől a 
több ezres lélekszámú nagyköz
ségekig.

A megyei közgyűlés tagja
ként, kistelepülési tanácsnok
ként is jelentős részt vállalt a 
kistelepülések felvirágoztatá

sában. Nevéhez köthető a Kis
települési Pályázati Alap létre
hozása, melynek segítségével a 
községek a már elnyert pályá
zataik megvalósításához szük
séges önrészhez juthattak hoz
zá.

A Tatabánya Erőmű Kft. ügy
vezetőjeként mintegy 24 000 
lakás fűtés- és melegvíz-ellá
tásának teljes körű kiszolgálá
sát irányítja zökkenőmentesen.

Jelenleg összesen 7 milliárd fo
rintos nagyberuházások meg
valósulásán dolgozik kollégái
val.

- Tegyük még hozzá mind
ehhez a Tatabányai Szolgálta
tó Zrt.-t, valamint a megyei ke
reskedelmi és iparkamarát - 
mondja. - Kaptam az élettől tu
dást és szerencsét; arra törek
szem, hogy ezeket visszaadjam 
a közösségeknek.

NÉVJEGY -  Maszlavér István

TATÁN SZÜLETETT, 1953. október 
23-án. A Budapesti Műszaki 
Egyetemen, az Ybl Miklós Mű
szaki Főiskolán, valamint a 
Pénzügyi és Számviteli Főisko
lán szerzett diplomát. A Kom- 
távhő igazgatója volt 1993-tól, 
jelenleg a Tatabánya Erőmű Kft. 
ügyvezető igazgatója, a T-Szol 
Zrt. igazgatóságának tagja.
Nős, Edit lánya a tatai Gedia 
Kjt.-nél dolgozik, Petra a kor
mányhivatalban. Hobbija a tör

ténelemtudomány, azen belül 
az ókori Kelet.


